

Certificate Tracking Number: HR-24-800844-24464

Human Resources Department

29 October 2024

To Whom It May Concern

Saudi Aramco Total Refining & Petrochemical Company (SATORP) certifies that the below-mentioned employee is currently employed with us and the information given below is correct as of the above date.

إدارة الموارد البشرية

29 أكتوبر 2024م

إلى من يهمه الأمر

تشهد شركة أرامكو السعودية توتال للتكرير والبتروكيماويات (ساتورب) بأن الموظف/الموظفة الموضحة بياناته/أدناه يعمل/تعمل لديها و أن المعلومات المذكورة أدناه صحيحة حتى تاريخه.

Employee ID :	800844	الرقم الوظيفي :
Name:		الاسم :
Mohammed Braiqsh Alanazi		محمد بن بريغش العنزي
Nationality : Saudi Arabian		الجنسية: سعودي
National ID :	1054441728	هوية وطنية رقم :
Position :	Shift Supervisor	المسمى الوظيفي :
Hire Date :	01/07/2012	تاريخ التعيين :
Basic Salary :	*26724.00* SAR	الراتب الأساسي :
Monthly Allowances		بدلات شهرية
Housing Allowance :	*6681.00* SAR	بدل السكن :
Transport Allowance :	*2000.00* SAR	بدل النقل :
Monthly Total Pay	*35405.00* SAR	إجمالي الراتب الشهري :
Yearly / Annual Allowances		بدلات سنوية
Annual Vacation Allowance :	*18706.80* SAR	بدل إجازة سنوية :
Annual Ramadan Salary :	*26724.00* SAR	راتب رمضان سنوي :

This certificate is issued upon the request of the employee. It is valid for one month only and the company does not assume any responsibility whatsoever.

This certificate is generated electronically at the request of the above-mentioned employee. To verify the authenticity of this certificate, please call 0133569555 between 0730 hrs and 1630 hrs. (GMT+3) during our working days from Sunday to Thursday and refer to the above captioned Certificate tracking Number.

هذه الشهادة أصدرت بناء على طلب الموظف وهي صالحة لمدة شهر واحد فقط وذلك دون أدنى مسؤولية على

الشركة .

تم إصدار هذا الخطاب آلياً بناءً على طلب الموظف بواسطة النظام الآلي لإدارة الموارد البشرية بشركة أرامكو السعودية توتال للتكرير والبتروكيماويات (ساتورب). لأغراض التحقق من صحة المعلومات الواردة فيه: الرجاء الاتصال بالرقم 0133569555 من الساعة 0730 حتى الساعة 1630 (3+ جرينتش) خلال أيام العمل من الأحد وحتى الخميس والاشارة الى الرقم التسلسلي المشار إليه في أعلى الخطاب .



SARAH M. ZAHRANI

EMPLOYEE RELATIONS SUPERINTENDENT

سارة محمد الزهراني

رئيس قسم علاقات الموظفين